
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr IX 

IX Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 30 października 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 30 października 2024 r. o godz. 16:30, a zakończono o godz. 19:34 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bojkowski 

2. Krzysztof Cykowski 

3. Dominika Drążek 

4. Tomasz Gala 

5. Michał Kuciński 

6. Elżbieta Kuzdrowska 

7. Piotr Mazurkiewicz 

8. Jan Michalski 

9. Marcin Patrys 

10. Adam Pestka 

11. Andrzej Pochopień 

12. Sylwia Szklorz 

13. Piotr Szmidt 

14. Anna Wojciuk-Nowak 

15. Agnieszka Zawadzka 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala otworzył IX sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są transmitowane na żywo, 

nagrywane i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk,  

a nagrania obrad dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej 

Urzędu oraz w sposób zwyczajowo przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Sprawdzenie obecności.  

 

 

 



Wyniki głosowania 

 

OBECNY: 13, NIEOBECNY: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

OBECNY (13) 

 

Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, Elżbieta Kuzdrowska, 

Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, 

Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNY (2) 

 

Andrzej Bojkowski, Andrzej Pochopień 

 

Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 Radnych, ci stanowi kworum przy 

którym Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Powitał uczestników sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala odczytał porządek obrad, a następnie zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę. Brak wniosków. 

3. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Tułowice w 

roku szkolnym 2023/2024. 

Przerwa w obradach 

 

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej Justyna Paszkowska omówiła przygotowaną 

prezentację multimedialną 

 

4. Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 26 września 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala powiedział, że protokół Radni otrzymali w wersji 

elektronicznej. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 26 września 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, Elżbieta Kuzdrowska, 

Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, 

Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Andrzej Bojkowski, Andrzej Pochopień 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

5. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji w dniu 23 września 2024 r. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala powiedział, że protokół Radni otrzymali w wersji 

elektronicznej. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji w dniu 23 września 2024 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, Elżbieta Kuzdrowska, 

Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, 

Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Andrzej Bojkowski, Andrzej Pochopień 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala wyjaśnił, że Radni głosować będą nad przekazaniem 

pieniędzy z budżetu Gminy na pokrycie kosztów związanych z wywozem odpadów. Jest to 

kwota wynikająca z różnicy pomiędzy pobranymi opłatami a fakturami za wywiezione odpady, 

których ilość znacznie wzrosła. Wskazał na problem z segregacją odpadów, szczególnie na 



osiedlu wielomieszkaniowym. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

 

Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta Kuzdrowska, Piotr 

Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, 

Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Michał Kuciński 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Andrzej Bojkowski, Andrzej Pochopień 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IX/41/2024 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu współpracy Gminy 

Tułowice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 r. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala wyjaśnił, że uchwała dotyczy dofinansowania klubów 

sportowych i innych podmiotów oraz Stacji Caritas, a ogólna suma przeznaczona na ten cel 

wynosi 233 tys. zł. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu współpracy Gminy Tułowice  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 r. 

 



Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

 

Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta Kuzdrowska,  

Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, 

Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Michał Kuciński 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Andrzej Bojkowski, Andrzej Pochopień 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IX/42/2024 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala powiedział, że kolejne dwie uchwały są 

najtrudniejszymi uchwałami do podjęcia przez Radę, podjęcie właściwej decyzji jest 

niezmiernie trudne.  

 

Brak pytań. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

 

Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta Kuzdrowska, Piotr 

Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, 

Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Michał Kuciński 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Andrzej Bojkowski, Andrzej Pochopień 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IX/43/2024 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala zapytał czy są pytania do uchwały. Brak pytań. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

 

Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, 

Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, 

Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Michał Kuciński 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Andrzej Bojkowski, Andrzej Pochopień 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IX/44/2024 

 

 

 

 

 



10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Tułowic. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala wyjaśnił, że dwie kolejne uchwały dotyczą tej samej 

osoby skarżącej. Poprosił o odczytanie Uchwały Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Sylwia Szklorz odczytała dwie kolejne 

Uchwały Komisji w sprawie rozpatrzenia skarg na Burmistrza Tułowic, dotyczące 

zlikwidowania przyłącza wody. Brak pytań. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Tułowic. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, Elżbieta Kuzdrowska, 

Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, 

Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Andrzej Bojkowski, Andrzej Pochopień 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IX/45/2024 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Tułowic. 

 

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący Rady Tomasz Gala poprosił o odczytanie 

uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

Zgłoszono pomyłkę w dacie złożenia skargi, została zgłoszona autopoprawkę, następnie  

ustalono sposób głosowania nad uchwałą wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia autopoprawki. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia autopoprawki skargi na działalność Burmistrza 

Tułowic.  

 

 



Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, Elżbieta Kuzdrowska, 

Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, 

Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Andrzej Bojkowski, Andrzej Pochopień 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Tułowic wraz  

z autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, Elżbieta Kuzdrowska, 

Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, 

Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Andrzej Bojkowski, Andrzej Pochopień 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IX/46/2024 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2024 r. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski wniósł autopoprawkę dotyczącą doprecyzowania uprawnienia, 

polegającą na dopisaniu do uchwały w § 3 upoważnienia dla Burmistrza do zaciągnięcia 

kredytów i pożyczek ze wskazaniem na pokrycie planowanego deficytu budżetowego. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia autopoprawki. 

 



Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia autopoprawki zmian budżetu Gminy Tułowice na  

2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

 

Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, Elżbieta Kuzdrowska, 

Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna 

Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Adam Pestka 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Andrzej Bojkowski, Andrzej Pochopień 

Poproszona przez Przewodniczącego Skarbnik Gminy Bogusława Krawczyk wyjaśniła 

konieczność na sugestię Kolegiant z Regionalnej Izby Obrachunkowej doprecyzowania zapisu 

dotyczącego zaciągania kredytów i pożyczek o cel dotyczący planowanego deficytu 

budżetowego. Następnie przedstawiła poszczególne zmiany w budżecie Gminy na 2024 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2024 r. wraz z autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

 

Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta Kuzdrowska, Piotr 

Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, 

Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Michał Kuciński 



NIEOBECNI (2) 

 

Andrzej Bojkowski, Andrzej Pochopień 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IX/47/2024 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala wyjaśnił, że uchwała dotyczy zmian wprowadzonych 

wcześniejszymi uchwałami. Brak pytań. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta Kuzdrowska, Piotr 

Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, 

Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Michał Kuciński 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Andrzej Bojkowski, Andrzej Pochopień 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr IX/48/2024 

 

14. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przedstawił sprawozdanie z działalności, zwracając uwagę na 

sytuacje PSZOK-u oraz oczyszczalni ścieków, które wynikły w związku z powodzią. 

Podziękował wszystkim, którzy pomagali podczas powodzi. 

 

 

 

 



15. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej między Sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala przedstawił sprawozdanie wymieniając wydarzenia,  

w których uczestniczył w ostatnim okresie. 

 

16. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Radna Sylwia Szklorz przedstawiła złożoną interpelację dotyczącą zaplanowania środków  

w budżecie na 2025 rok na budowę oświetlenia wzdłuż drogi gminnej na nowym osiedlu 

domów jednorodzinnych w Ligocie.  

Radna Dominika Drążek przedstawiła złożony wniosek, dotyczący utworzenia 

budżetu obywatelskiego dla Gminy Tułowice. 

 

17. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od 

poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala przedstawił korespondencję otrzymaną w okresie 

międzysesyjnym. 

 

18. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala zapytał czy ktoś z Radnych oczekuje na 

odpowiedź.  

Nikt nie zgłosił braku odpowiedzi. 

 

19. Wolne wnioski. 

 

Radna Sylwia Szklorz przekazała pytanie mieszkańców o termin otwarcia basenu  

w Tułowicach. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o konieczności przeprowadzenia 

gruntownego remontu basenu i zabezpieczeniu środków na ten cel w budżecie 

Starostwa oraz braku wiedzy  

o terminie jego otwarcia. 

Radna Sylwia Szklorz zapytała o koszenie trawy na terenach sołectw, poprosiła 

Burmistrza  

o podjęcie działań, celem znalezienia osoby do wykonywania tych prac w przyszłym 

roku. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odniósł się do sprawy koszenia traw na terenie 

sołectw, zapewnił o ciągłości jego wykonywania. 

 

Radna Sylwia Szklorz poruszyła sprawę koszenia terenu obok starej remizy w Ligocie 

Tułowickiej, kto ma obowiązek jej koszenia. 

Burmistrz wyjaśnił, że są to dwie różne działki i nie ma przeciwwskazań aby obydwie 

kosiła osoba oddelegowana przez Gminę. Zaproponował spotkanie w terenie. 

 

Radny Michał Kuciński odczytał przygotowaną informację dotyczącą działań 

związanych  

z powodzią. Wskazał na konieczność wykorzystania TV Tułowice w celach 



informacyjnych  

i szkoleniowych. 

Radny Michał Kuciński przekazał prośbę mieszkańców o wypłaszczenie trzech 

krawężników: na drodze rowerowej przy ulicy Betonowej oraz Porcelitowej. 

 

Radny Adam Pestka zapytał czy jest możliwość poprawy drogi, wystających 

studzienek na ulicy Dębowej. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski potwierdził, iż był na miejscu z pracownikiem, nie ma 

możliwości obniżenia studzienek, ponieważ zapadła się droga. Poinformował, że  

w najbliższym czasie pracownicy postarają się wyprofilować teren, aby poprawić  

te uchybienia. 

 

20. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący podał terminy następnych spotkań: 

- 25 listopada 2024 r. godz. 16:30 - wspólne posiedzenie Komisji, 

- 28 listopada 2024 r. godz. 16:30 - sesja 

Przewodniczący Rady Miejska w Tułowicach 

Tomasz Gala 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


